
Verslag OOGO inzake Integraal Huisvestings Plan Onderwijs 

 

Datum: 25 mei 2020 (via MS Teams) 

Aanwezig:   Els Kooijmans   namens: LPS 

   Jaap van der Wal    LPS 

   Leo Soffers     SOM 

   Hanneke Meulblok    SOM 

   Johan Melissen    OMO 

   Rob Hoogzaad    Kwartiermasters 

   Lars van der Beek    gemeente Woensdrecht/vz. 

   Monique van Bergen    gemeente Woensdrecht 

 

Afwezig:  Guus Haelermans    OMO  

(met kennisgeving) Ivo van Riel     Koraal/Driespan 

 

1. Opening. 

Lars van der Beek heet iedereen van harte welkom. Hij heeft doorgekregen dat Koraal niet 

vertegenwoordigd kan zijn. 

 

2. Vaststelling agenda. 

De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld. 

 

3. Bespreken concept-IHP. 

LPS 

Els geeft aan dat de LPS het een goed en duidelijk plan vindt. De laatste paar maanden is het 

proces wel erg snel gegaan, maar ze begrijpt ook dat dit nodig was om het project IKC en IHP 

aan elkaar te koppelen. Er zullen nog wat nadere uitwerkingen moeten komen ten aanzien van 

De Boemerang, De Meulenrakkers en Ste. Marie, maar er ligt een goede basis met dit plan. 

LPS is akkoord met het IHP. 

 

SOM 

Leo geeft aan niet tevreden te zijn over het gelopen IHP-proces. In zijn beleving is SOM niet 

goed meegenomen in de communicatie rondom het nieuw te bouwen IKC in de kern 

Woensdrecht en de koppeling van het IKC met het IHP. Tijdens de themaraad van 13 mei jl. 

heeft hij moeten horen wat de stand van zaken was met betrekking tot het IKC. Ter 

vergelijking brengt hij het IHP-proces in Bergen op Zoom naar voren, wat in zijn beleving 

wel goed gelopen is, hoewel daar ook het project met de Noordster/Welle naar voren is 

gehaald. 

Hij geeft aan dat hij het de leerlingen van harte gunt dat zij straks een nieuw gebouw krijgen 

wat aan de laatste eisen van ENG (Energie Neutraal Gebouw) en NoM (Nul Op de Meter) 

voldoet. Hij heeft moeite met het feit dat voor het nieuwe IKC, waar zo’n 300 leerlingen 

gehuisvest gaan worden,  7,3 miljoen wordt uitgetrokken, en voor De Boemerang, waar 

ongeveer 600 leerlingen gehuisvest zijn en waar flinke problemen zijn ten aanzien van o.a. het 

binnenklimaat, “slechts” €500.000. Bovendien is nog niet duidelijk of met de investering van 

€500.000, zoals nu opgenomen in het IHP, de problemen ook opgelost zijn. SOM heeft om 

die reden bedenkingen bij het voorliggende IHP. Overigens merkt Els op dat er bij De 

Boemerang sprake is van een  Beheerplatform met gebruikers (en geen VVE). 

 

Lars antwoordt dat SOM in een eerder stadium de wens heeft geuit om deel te nemen aan het 

nieuwe IKC in Woensdrecht, maar dat er op basis van het te verwachten aantal leerlingen 



onvoldoende mogelijkheden zijn voor de gemeente om daartoe een huisvestingsverzoek in te 

willigen. Dit blijft een continu punt van discussie tussen de gemeente en SOM. Dit zou echter 

niet van invloed mogen zijn op de besluitvorming van SOM inzake het IHP. Ten aanzien van 

De Boemerang geeft hij aan dat destijds in 2009 bij de oplevering alle partijen tevreden waren 

over het gebouw. Er zijn toen keuzes gemaakt in de geest van die tijd. Dat er nu problemen 

zijn is vervelend, maar staat los van de nieuwbouw in Woensdrecht die ook hard nodig is. 

 

Els zegt dat het proces in Woensdrecht niet vergeleken kan worden met dat van Bergen op 

Zoom of Steenbergen. Dat er een slecht binnenklimaat is bij De Boemerang herkent zij wel, 

maar ze heeft er alle vertrouwen in dat dat met elkaar op te lossen is, en dat het binnenklimaat 

naar een beter niveau getild kan worden.  

 

OMO 

Johan vertelt dat hij en Guus vanaf januari dit jaar meegenomen zijn in het IHP-proces. Zij 

zijn akkoord met het IHP. Guus had nog een paar opmerkingen maar die zal hij schriftelijk 

doorgeven.* Hij geeft aan dat zij zeer tevreden zijn over hun schoolgebouw en de omgeving 

daarvan. Rob vraagt hoe het met hun binnenklimaat is. Johan geeft aan dat er wel problemen 

zijn geweest: de installaties en sensor werkten niet goed, maar na reparatie is dat alles 

verholpen en vanaf eind februari is alles weer in orde. 

* Schriftelijke aanvulling van Guus Haelermans van 26 mei 2020: 
“Wij kunnen ons goed vinden in het IHP, maar hebben wel moeite met hoofdstuk 8: Wederzijdse 
bijdrage schoolbesturen en gemeente. Als schoolbestuur ontvangen we middelen voor materiële 
instandhouding en om onderwijs te verzorgen. De vergoeding voor materiële instandhouding is altijd 
krap bemeten. Per 1 januari 2021 gaat het ministerie bovendien werken met een vereenvoudigde 
bekostiging, waarin dit onderscheid niet meer bestaat. Deze vereenvoudigde bekostiging betekent 
voor het ZuidWestHoek College een lagere rijksbijdrage. 
Van dit hoofdstuk in het IHP lijkt de gedachte uit te gaan, dat we als school tot op heden niet hebben 
geïnvesteerd in energiebesparende en duurzame maatregelen. Dat is echter niet zo. Ook vanwege het 
Activiteitenbesluit was er immers noodzaak tot investeren. 
Graag zouden we op een later moment dit punt uit het IHP opnieuw willen bespreken. We zouden dan 
ook graag de dan bekende data en informatie van de VNG hierbij willen betrekken.” 

 

Driespan/Koraal 

Lars geeft aan dat Koraal in hun reactie meldt, dat de huidige huisvesting van het 

Olivijncollege niet voldoet, en licht toe dat nieuwbouw hier geen optie is. Op dit moment is 

het bestuur bezig met een haalbaarheidsonderzoek ook in relatie tot de ontwikkelingen met 

betrekking tot dit type Jeugdzorg. De resultaten van dit onderzoek zullen in een later stadium 

met de gemeente besproken worden. Duidelijk is dat hier maatwerk geleverd moet worden.  

Driespan/Koraal heeft aangegeven dat zij met deze toevoeging akkoord is met het IHP. 

 

4. Bespreken concept-vaststellingsovereenkomst. 

LPS 

Els geeft aan dat LPS akkoord is met de vaststellingsovereenkomst. 

 

SOM 

Hanneke vraagt waarom het nodig is om een vaststellingsovereenkomst te ondertekenen.  

Rob legt uit dat dat nodig is omdat de afspraken en uitgangspunten in het IHP boven de 

Verordening uitstijgen. Met het ondertekenen van deze overeenkomst laten we de 

Verordening los. Hanneke stelt voor om het IHP-proces op te schorten, zodat zij zich nog 

kunnen beraden. 



Lars antwoordt dat dit geen optie is. De stukken moeten volgende week aangeleverd worden 

voor de raad van juli. Als SOM niet akkoord gaat, wordt dit meegenomen in het voorstel naar 

de raad. SOM moet dan wel aangeven waarom zij niet akkoord zijn. Dit heeft dan ook tot 

gevolg dat voor SOM de uitgangspunten van de Verordening van kracht blijven. 

Op de vraag van Rob of zij nu wel of niet kunnen instemmen, geeft Leo aan dat zij zich nog 

gaan beraden. 

 

OMO 

Johan geeft aan dat zij akkoord zijn met de vaststellingsovereenkomst. Zoals aangegeven 

gebeurt ondertekening door de heer Titus Frankemölle. 

 

Driespan/Koraal 

Driespan/Koraal heeft schriftelijk aangegeven ook akkoord te zijn met de 

vaststellingsovereenkomst. 

 

5. Rondvraag 

Monique geeft aan dat zij van dit overleg een verslag maakt. Zij zal dit deze week nog 

doorsturen. De schoolbesturen kunnen hier nog op reageren. In dat kader wordt SOM 

gevraagd gelijktijdig met de reactie op het verslag ook te melden of zij wel of niet kunnen 

instemmen met het IHP en de concept-vaststellingsovereenkomst. 

 

Van de rondvraag wordt verder geen gebruik gemaakt. 

 

Lars bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering. 

 

 

 

 

 

 


